
 
 

 

Zápis z oborové rady doktorského studijního oboru Hospodářské 

a politické dějiny 20. století (realizovaného v rámci doktorského studijního 

programu Ekonomie a hospodářská správa) ze dne 12. 9. 2014 
 

Přítomni: doc. Ing. Miroslav Ševčík, CSc.; prof. PhDr. Ing. Aleš Skřivan, Ph.D.; prof. 

PhDr. Ivan Jakubec, prof. PhDr. Drahomír Jančík, CSc.;  doc. PhDr. JUDr. Jakub 

Rákosník, Ph.D.; doc. PhDr. et JUDr. Jan Štemberk, Ph.D.  

Omluveni: prof. Ing. Robert Holman, CSc.; prof. PhDr. Martin Kovář, Ph.D.; doc. 

PhDr. Radomír Vlček, CSc. 

 

Složení oborové rady 

1. prof. PhDr. Ing. Aleš Skřivan, Ph.D., KHD NF, garant a předseda oborové rady 

2. prof. Ing. Robert Holman, CSc., KEKE NF 

3. prof. PhDr. Ivan Jakubec, CSc., KHD NF 

4. prof. PhDr. Drahomír Jančík, CSc., FPH VŠE 

5. prof. PhDr. Martin Kovář, Ph.D., KHD NF 

6. doc. PhDr. JUDr. Jakub Rákosník, Ph.D., FF UK 

7. doc. Ing. Miroslav Ševčík, CSc., KHP NF 

8. doc. PhDr. et JUDr. Jan Štemberk, Ph.D., VŠO Praha 

9. doc. PhDr. Radomír Vlček, CSc., HÚ AV ČR 

 

Garant a předseda OR prof. PhDr. Ing. Aleš Skřivan, Ph.D. uvítal členy OR a konstatoval, 

že OR je usnášení schopná. 

 

Prof. Skřivan rozdal k nahlédnutí aktuální akreditační materiál a upozornil na skutečnost, 

že akreditace oboru je platná do konce roku 2015. 

 

Prof. Skřivan seznámil přítomné se základními informacemi o doktorském studijním 

oboru, který byl otevřen v roce 2011. Za první tři roky existence oboru bylo přijato celkem 

14 studentů, z nichž dva neúspěšně ukončili studium. Pro akademický rok 2014/2015 byli 

nově přijati 4 studenti. 

 

 

 

 



Studenti k datu jednání: 

1. Brhelová, Jana, Ing. (školitel prof. Kovář) 

2. Brožek, Jan, Ing. (školitel prof. Skřivan) 

3. Halíková, Petra, Ing. (školitel prof. Skřivan) 

4. Chalupecký, Petr, Ing. (školitel prof. Skřivan) 

5. Krček, Tereza, Ing. (školitel prof. Jakubec) 

6. Lad, Richard, Ing. (školitel prof. Skřivan) 

7. Mikláš, Martin, Ing. (školitel dr. Tajovský) 

8. Nikodým, Tomáš, Ing. (školitel prof. Jakubec) 

9. Růt, Štěpán, Ing. (školitel prof. Kovář) 

10. Štětka, Petr, Ing. (školitel prof. Jakubec) 

 

 

Prof. Skřivan rozdal k nahlédnutí seznam studentů, který obsahoval i základní informace o 

jejich studiu, zaměření a dosažených výsledcích. Prof. Skřivan požádal členy oborové rady 

o vyjádření k studijním výsledkům studentů.  

Členové oborové rady doporučili zamítnout žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku 

u Ing. Martina Mikláše (pro zamítnutí 3 hlasy, proti 0, zdržel 1, nehlasoval 1). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Jany Brhlelové (pro podpoření 5 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Jana Brožka (pro podpoření 5 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Petry Halíkové (pro podpoření 5 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Petra Chalupeckého (pro podpoření 5 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Před vyjádřením o studijních výsledcích u Ing. Richarda Lada přišel na zasedání doc. 

PhDr. et JUDr. Jan Štemberk Ph.D., počet přítomných členů oborové rady se tak zvýšil na 

šest. 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Richarda Lada (pro podpoření 6 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Terezy Krček (pro podpoření 6 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

Členové oborové rady doporučili podpořit žádost o podmínečný zápis do dalšího ročníku u 

Ing. Štěpána Růta (pro podpoření 6 hlasů, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 0). 

 

 



V diskusi členové OR ocenili a podpořili současný výzkum KHD v oblasti 

institucionálního vývoje Vysoké školy ekonomické. V obecné rovině byly diskutovány 

možné společné vědecké projekty s Ústavem hospodářských a sociálních dějin FF UK, 

například při tvorbě ucelené syntézy československého ekonomického myšlení nebo 

spolupráce při personálním obsazení zkušebních komisí v rámci doktorského studia. 

Rovněž byla diskutována možnost prodloužit standardní délku doktorského studia na 4 

roky. 

 

Zapsal: prof. PhDr. Ing. Aleš Skřivan, Ph.D. 

 

V Praze, 12. 9. 2014 

 

 

 


